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 Питање постављено Савјету министара БиХ: „Колико је Савјет министара БиХ у 

2012. години утврдио предлога закона и доставио их у парламентарну процедуру 

и колико је то у поређењу са 2008, 2009, 2010. и 2011. годином (доставити 

податке)?“ 

 

 Питање постављено Колегијуму ПДПСБиХ: „Колико је закона које је предложио 

Савјет министара БиХ усвојила ПСБиХ у 2013. години?“ 

 

 Питања постављена Министарству иностраних послова БиХ:  

a) „Ко су чланови комисије за НАТО? 

б) Шта су конкретно до сада урадили? (с обзиром да су промијенили име из 

координационог тима у комисију НАТО-а и да су кадровски ојачали)“ 

 

 Питање постављено Централној изборној комисији БиХ: „Који је статус 

секретара Изборне комисије, да ли је државни службеник или је изабран на 

мандатни период? (имам информације да се Правилник о систематизацији 

мијења у смислу да буде државни службеник).“ 
 


